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Stelian Ion: Solutiile din memorandumul privind salarizarea nu au fost considerate

bune pentru sistemul judiciar

Ministerul Justitiei a considerat ca solutiile din memorandumul privind principiile salarizarii nu au fost cele

mai bune pentru sistemul judiciar, dar aceste prevederi vor fi analizate foarte atent si "obstacolele" pot fi

depasite, a declarat, marti, ministrul Stelian Ion.

 

"În justitie sunt foarte multe probleme legate de legislatia actuala, de propunerile care sunt tot discutate de foarte

mult timp. Acele solutii din acel memorandum analizate de directiile din cadrul Ministerului Justitiei nu au fost

considerate unele bune pentru sistemul judiciar. Acestea au fost motivele pentru care am avut acel punct de vedere.

O sa analizam foarte atent aceste prevederi, pot fi depasite aceste obstacole", a afirmat Stelian Ion, la Parlament,

întrebat care sunt motivele pentru care Ministerul Justitiei a dat aviz negativ la memorandumul privind principiile

salarizarii.

 

În 17 martie, ministrul Muncii, Raluca Turcan, a anuntat ca în sedinta de guvern a fost adoptat în prima lectura un

memorandum privind salarizarea, în baza caruia toate ministerele vor trebui sa prezinte propria viziune în privinta

salarizarii în sistemul public.

 

"Am solicitat tuturor ministerelor de linie sa prezinte propria viziune în privinta salarizarii în sistemul public,

plecând de la niste principii pe care Ministerul Muncii si Protectiei Sociale le-a identificat ca fiind necesare. În

primul rând, sa existe o unitate în privinta salariului în plata care se calculeaza pentru toate categoriile

socio-profesionale. Noi propunem ca salariul de baza la care sa se raporteze majorarile sau calculul salariilor sa fie

de 2.300 de lei, nivelul salariului minim brut pe economie", a declarat Raluca Turcan într-o conferinta de presa. 
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